

國家盃2024

| 場地單車賽 | 中國香港

香港單車館
Hong Kong Velodrome

15 - 17 . 3 . 2024

ucitnationscup.hk



HONG KONG

Ticket Prices 票價

Date 日期	Time 時間 *	Standard 正價門票		Concession 優惠門票 **	
		Premium 超等	General 普通	Premium 超等	General 普通
15.03.2024	17:45 – 21:50	\$80	\$50	\$40	\$30
16.03.2024	10:00 – 15:20	\$100	\$70	\$50	\$40
16.03.2024	18:00 – 21:40	\$150	\$110	\$80	\$60
17.03.2024	09:00 – 14:25	\$150	\$110	\$80	\$60
17.03.2024	16:00 – 19:55	\$200	\$140	\$100	\$70

* Subject to change without prior notice.

如有變動，恕不另行通知。

** Concession tickets are available to children aged 12 or below, full-time students, senior citizens over 60s and people with disabilities. Valid proof of identity shall be presented at the entrance gates.

優惠票只適用於 12 歲或以下之小童、全日制學生、60 歲或以上之長者及殘疾人士。

持優惠票人士須向場館之工作人員出示有效的身份證明文件。

Special Offer 優惠



- Buy more than any 2 tickets in a single transaction to enjoy 20% off.
同一交易購買任何 2 張以上門票可享有 8 折優惠。
- Terms and conditions apply. The Cycling Association of Hong Kong, China Limited reserves the final right to suspend, modify or terminate this offer and/or any of the terms and conditions without prior notice. In case of dispute, the decision of The Cycling Association of Hong Kong, China Limited shall be final.
中國香港單車總會保留隨時暫停、修改或終止本優惠及更改使用條款及細則之權利，而不作另行通知。如有任何爭議，中國香港單車總會保留最終決定權。

Buy Tickets 購票方法

	Buy Tickets 購票方法	Date & Time 日期及時間
1	URBTIX 城市售票網 Online and telephone booking 網上及電話購票	15/02/2024 – 17/03/2024
2	URBTIX outlets 城市售票網售票處	15/02/2024 – 17/03/2024
3	HK Velodrome 105-107 Po Hong Road, Tseung Kwan O 香港單車館 將軍澳寶康路 105-107 號	2, 3, 9 – 14/03/2024 12:00 – 19:00 15 & 16/03/2024 09:30 – 20:30 17/03/2024 08:30 – 18:30